
Spanbroek, 30 april 2020 

Beste fractie- en bestuursleden,

28 jaar geleden heb ik me aangemeld als lid bij het CDA. Ik deed dat 
omdat mijn normen en waarden en gedachtegoed overeen kwamen met 
die van het CDA. Met die partij kon en wilde ik mijn politieke idealen 
verwezenlijken. Ik ben sindsdien in vele functies actief geweest in het 
bestuur en de fractie.

In 28 jaar zijn vele onderwerpen de revue gepasseerd: een mogelijk 
asielzoekerscentrum, sportpark de Weyver, de IJsland gelden, de 
ontwikkeling van het winkelcentrum, mijn inzet voor het kruispunt bij 
industrieterrein de Veken en natuurlijk de verkiezingen. Er is een hoop 
bereikt.

Als raadslid vind ik het belangrijk dat we goed luisteren naar onze 
inwoners en dat in de fractie voldoende wordt gediscussieerd over 
belangrijke onderwerpen die spelen in de samenleving. Door naar 
elkaars meningen en opvattingen te luisteren en de discussie te voeren 
op basis van argumenten ontstaat een gedragen fractiestandpunt.
Communicatie en een goede taakverdeling in de fractie spelen daarbij 
een belangrijke rol.

Gaandeweg deze raadsperiode heb ik helaas moeten constateren dat 
mijn visie op het bedrijven van politiek en het functioneren als fractie niet 
langer overeen kwam met die van het CDA in Opmeer. Om die reden 
heb ik geen andere keuze dan met pijn in mijn hart per direct de fractie 
van het CDA te verlaten. 

Ik ben de partij dankbaar voor de vele mooie jaren en samen behaalde 
politieke resultaten. De in de loop van de tijd opgebouwde contacten in 
onze gemeenschap en de regio zijn een verrijking voor mij.

Het gaat jullie goed.

Met vriendelijke groeten,

Nico Bosch


